

PEACE

DAMAI



Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

"Upami anjeun terang ayeuna naon anu diperyogikeun pikeun perdamaian!" Lukas 19:42. Nalika urang ningali-ningali sareng ningali hal-hal anu kajantenan di dunya ayeuna, jelas pisan pikeun urang sadayana yén teu aya katengtreman di dunya. Kamana waé anjeun nguping perang, pembunuhan, perang sareng rumor perang. Henteu janten masalah koran naon anu anjeun buka, anjeun bakal mendakan hal-hal anu pikasieuneun anu dilakukeun ku jalma séwang-séwangan

kusabab dosa, hate sareng iri. Lalaki-jalma hebat di dunya parantos nyobian mangtaun-taun ayeuna pikeun nyayogikeun perdamaian di dunya, sareng teu saurang ogé anu kantos suksés. Henteu ngan ukur dunya dina kaayaan kieu, tapi duka upami seueur bumi urang ogé henteu ngagaduhan perdamaian di jerona. Anu paling parah, nyaéta kanyataan yén aya seueur pisan jalma di dunya ayeuna, anu teu ngagaduhan perdamaian dina jiwa nyalira sareng ieu tempat akar sagala masalah.

## NAHA AYA TIASA DIRI?

Mimiti Gusti nyiptakeun dunya ogé jujukutan, kembang, tangkal sareng sadaya sato anu hirup handapeun cai ogé anu hirup dina taneuh. Gusti ogé nyiptakeun Adam sareng Hawa sareng dina sadaya ciptaan ieu aya perdamaian. Adam sareng Hawa henteu kasieunan kana sasatoan naon waé, sareng sato-sato éta hirup tengtrem sareng bahagia sasarengan. Domba tiasa jalan gigireun singa sareng singa moal cilaka. Luhureun sadaya, aya perdamaian antara Gusti sareng manusa, sareng Gusti biasana sumping dina usum magrib sareng leumpang sareng ngobrol sareng Adam sareng Hawa. Aranjeunna henteu sieun dina haténa ka Gusti sareng ngarep-ngarep kedatangan-Na pikeun ngadatangan aranjeunna.

Teras Setan, anu musuh perdamaian, lebet kana oray sareng ngagoda Adam sareng Hawa pikeun dosa, sabab dimana ayana dosa, teu aya perdamaian. Iblis, bapak tukang bohong, ngawartoskeun aranjeunna yén aranjeunna moal maot sanaos aranjeunna henteu nurut ka Allah sareng nyandak tina buah anu Gusti paréntahkeun ka aranjeunna henteu tuang. Sakumaha seueur jalmi-jalmi anu masih, dugi ka ayeuna pisan, ngupingkeun sora setan, maka Adam sareng

Hawa ngalakukeun naon anu dilakukeun ku Iblis ngagoda pikeun ngalakukeunana sareng dosa ka Gusti . Dina waktos éta, perdamaian anu aranjeunna nikmati, ningalkeun aranjeunna - sagala katenangan sareng kaindahan anu diciptakeun ku Gusti ayeuna musnah dina hiji kalakuan ngalakukeun dosa, sareng kasieunan asup kana haté Adam sareng Hawa.

Sore éta nalika Gusti sumping sapertos biasa ngobrol sareng aranjeunna, aranjeunna nyumput diri sareng sieun ku ayana Allah . "Dosa sumping ka dunya ngalangkungan hiji lalaki sareng dosa-dosana nyababkeun maot sareng éta" bahkan urang anu sadayana hirup ayeuna parantos dosa sareng jauh tina ayana panyalametan Gusti Allah . ( Rum 5:12; 3: 23). Hiji dosa umumna ngakibatkeun anu sanés, sareng ayeuna dunya saenyana gering ku dosa, sareng ieu naha teu aya katengtreman di bumi.

**ALLAH Hoyong mulangkeun deui katengtreman deui ka dunya .**

Gusti ningali turun ti sawarga sareng ningali sadaya hatena, sieun, dosa sareng sedih, sareng ku cinta-Na anu hébat Anjeunna ngutus Putra-Na lahir di kandang. Taun demi taun dina waktos Natal, urang ngingetan kecap malaikat, "Entong sieun! Abdi aya di dieu kalayan warta anu saé pikeun anjeun, anu bakal nyandak kabagjaan ageung pikeun sadaya jalma. Dinten ieu pisan di kota Daud Jurusalamet anjeun lahir - Kristus Gusti! Ujug-ujug pasukan gedé malaikat surga muncul sareng malaikat, nyanyi muji ka Gusti : Maha Suci ka Allah di langit pangluhurna, sareng perdamaian di bumi pikeun jalma-jalma anu Anjeunna pikaresep. " (Lukas 2: 10 - 14). Yesus dikirim ka bumi ieu "pikeun caang ti langit ka sadaya jalma anu hirup dina bayang-bayang gelap, pikeun

nungtun léngkah urang kana jalan perdamaian." (Lukas 1: 79). Epesus 2: 14 ogé nétélakeun yén "Kristus Mantenna parantos nyayogikeun urang katengtreman." Gusti parantos ngutus Pangéran Damai ka dunya ieu, sareng upami jalma-jalma jaman harita ngan ukur nampi Pangeran Damai aranjeunna bakal hirup harmoni sakali deui.

### Naon anu dilakukeun ku jalma dina katengtreman éta?

Sapertos Adam sareng Hawa, urang Yahudi sareng jalma-jalma sanés waktos éta, langkung milih henteu nurut ka Gusti sareng nuturkeun naséhat Sétan. Aranjeunna nolak Pangeran, sareng nalika Pilatus nempatkeun Yesus sareng Barabbas sateuacan aranjeunna, aranjeunna ngagorowok, "Bunuh Yesus! Pasihan urang Barabbas! " Kalayan kecap séjén, aranjeunna nyarios "Candak Pangeran Damai sareng pasihkeun hate, perang, pembunuhan sareng dosa." Jalma-jalma ieu ngagaduhan kabébasan sorangan sareng aranjeunna tiasa milih nyalira tanpa dipaksa, tapi sanaos aranjeunna milih Barabbas. Poe di mana urang hirup sami-sami sami. Gusti parantos masihan pilihan. Urang tiasa ngagaduhan Yesus salaku Jurusalamet urang sareng salaku Raja urang, sareng Anjeunna bakal mawa katengtreman dina kahirupan urang. Anjeunna nyarios, "Damai anu kuring tinggalkeun ka anjeun; éta karapihan kuring sorangan anu kuring pasihkeun ka anjeun. Kuring henteu masihan sapertos dunya. Entong hariwang sareng kesel; entong sieun." (Yohanes 14:27). Dosa dina kahirupan urang geus nyokot kami jauh tina Gusti, sarta dina kaayaan loba dosana urang kami boga karapihan dina diri urang sorangan, tapi Isa sok nangtung kalawan leungeun outstretched ngantosan pikeun nampa kami balik, mulangkeun kami, sangkan kami putra Allah tur pikeun masihan kami **katengtreman** deui.

Kami dicarioskeun dina Rum 5: 1 "Ayeuna yén urang parantos lereskeun sareng Allah ku jalan iman, urang badami sareng Allah ngalangkungan Gusti Yesus Kristus." Teu aya nanaon di dunya ieu anu tiasa masihan katengtreman. Artos, kakayaan sareng kamashuran moal tiasa masihan, inuman moal tiasa masihan; sareng nempatkeun nami urang dina gulungan garéja moal tiasa masihan. Aya ngan hiji cara pikeun nampi katengtreman pikeun jiwa urang sareng éta nyaéta sumping ka Gusti Yesus, ngaku dosa-dosa urang ka Anjeunna sareng ngajauhan aranjeunna, sareng "Upami urang ngaku dosa urang ka Gusti, Anjeunna bakal netepkeun jangji-Na sareng ngalakukeun naon leres: Anjeunna bakal ngahampura dosa urang sareng nyucikeun urang tina sagala kalepatan." (1 Yohanes 1: 9). Damai anu dipasihkeun ku Yesus mangrupikeun katenangan anu jauh di luar pamahaman manusa (Philippians 4: 7). Éta henteu tiasa dijelaskeun ku manusa, tapi urang tiasa ngalaman dina kahirupan urang upami urang daék jauh tina dosa sareng rancangan anu dosa, sareng nyaur ka Gusti Yesus Kristus sareng ngan ukur ngawula ka Anjeunna. Urang tiasa tiasa hirup tanpa katengtreman tapi urang moal tiasa maot tanpa perdamaian, "Kanggo Karajaan Allah sanés masalah tuangeun sareng nginum, tapi kabeneran sareng perdamaian." (Rum 14:17). Kusabab kitu, upami urang henteu ngagaduhan perdamaian Gusti dina haté urang nalika urang maot, urang pasti moal ditampi ka sawarga-Na anu katengtreman.

Upami urang henteu nampi Pangeran Damai di kahirupan urang sareng urang maot dina kaayaan dosa urang, maka ngan aya hiji tempat pikeun urang, sareng éta seuneu tina naraka anu langgeng. Anjeun moal mampuh maot dina kaayaan dimana anjeun ayeuna kusabab anjeun bakal leungit

salalawasna, sareng Firman Allah nyarios ka urang yén "Haseup seuneu anu nyiksa aranjeunna bakal naek salamina-lami." Éta mangrupikeun naraka anu langgeng pikeun anu ngalakukeun dosa, sareng urang sadaya parantos ngalakukeun dosa. "Teu aya anu jujur." (Rum 3:10). Upami anjeun hoyong lebet ka surga, ngan aya hiji hal anu kedah dilakukeun nyaéta nyaéta badéga sareng Gusti sareng gaduh perdamaian Gusti dina haté anjeun "Sareng ngantep perdamaian anu Masehi masihan anjeun, nungtun anjeun." (Kolosa 3:15). Dina waktos Natal kami ngingetan ngeunaan sumpingna Yesus ka dunya ieu pikeun nyandak katengtreman. Dina waktos Paska urang ngingetan kumaha jalma-jalma nolak Anjeunna sareng nyalibkeun Anjeunna. Réréncangan anu dipikacinta, naha anjeun ogé bakal janten salah sahiji jalma anu nolak Guru, atanapi naha anjeun muka kahirupan anjeun sareng ngantepkeun Anjeunna? Aya ngan hiji cara pikeun perdamaian Allah dina haté anjeun, sareng éta ku tuur payuneun Anjeunna ayeuna, ngaku ka Anjeunna yén anjeun jalma dosa, sareng nyungkeun Anjeunna pikeun nyucikeun anjeun sareng ngajantenkeun anjeun nyalira; henteu masalah kumaha saur anjeun, anjeun kedah disalametkeun; euweuh urusan kumaha goréng anjeun pikir diri anjeun, Anjeunna daék narima anjeun sareng moal ngancik saha waé. Upami anjeun henteu acan ngalaman perdamaian Allah dina jiwa anjeun, maka tarima ayeuna sareng anjeun bakal gaduh kabagjaan anu hébat sareng mulya anu kecap-kecap henteu tiasa dikedalkeun. (1 Petrus 1: 8).

Dina jasa Injil tangtu aya sepuh anu jumeneng sareng nyarios, "Kuring parantos hirup dina mangsa opat raja. Mimiti kami sok perang, sareng waktos anu pikareueuseun éta. Salila kakuasaan kadua, kami ngalaman

kalaparan anu hébat, sareng kami tuang beurit sareng jujukutan sareng kai. Salila anu katilu, musuh kami ngéléhkeun kami sareng kami janten hamba aranjeunna. Tapi dina mangsa raja katilu ieu kami didatangan ku Raja anu sanés, Raja anu hébat, Raja anu saé, Raja anu tengtrem, Raja Cinta - Yesus Gusti ti sawarga! Anjeunna parantos ngelehkeun musuh, sareng Anjeunna parantos nalukkeun hate urang. Kusabab kitu urang ayeuna hirup dina katengtremen sareng kaayaanana, sareng ngarep-ngarep gancang hirup sareng Anjeunna di sawarga. "

Réréncangan anu dipasihkeun, pasrahkeun kahirupan anjeun ayeuna ka Yesus. Dina momen ieu, lirénkeun jalan ka handap anjeun ka naraka, baralik sareng ngawula ka Raja raja sareng Gusti gusti. Anjeun tiasa mendakan yén seueur réréncangan anjeun bakal ninggalkeun anjeun, tapi émut yén Yesus parantos nyarios, "Katenangan anu Masehi ku Kristus kedah nungtun anjeun dina nyandak kaputusan anjeun." ( Kolosa 3:15 ).

MR Gschwend

*Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)*

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Al Masih, atanapi upami anjeun parantos diberkati ngalangkungan literatur Injil kami, mangga wartosan kami. Kami hoyong ngahaturkeun nuhun ka Gusti sareng anjeun, sareng nginget anjeun langkung jauh dina doa urang. Pikeun literatur Injil gratis, buku sareng tract dina langkung ti 540 basa, mangga ngahubungan kami :



# JANTUNG MANUSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)